
Statutární město Ostrava 
městský obvod Michálkovice 
zastupitelstvo m ěstského obvodu  

Zápis  

 
 

Zápis 
průběhu 4. zasedání zastupitelstva m ěstského 
obvodu 
konaného dne 15.04.2015 
 
Místo konání:  zasedací místnost 

Předsedající:  Ing. Martin Juroška, Ph.D. 

Přítomno:  11 členů zastupitelstva 
zástupci městských obvodů 
ředitelé podniků 
zástupci odborů 
ostatní 
(viz. prezenční listina) 

Omluveni:  Ing. Vladimír Kozel 
Mgr. Květoslava Sedláčková 
Jakub Sedláček 
Eva Ondrušková 

Neomluveni:  0 

Zahájení:  17,03 

Přestávka:   

Ukon čení:  18,00 

Zapisovatel:  Ing. Eliška Prymusová 

 
 

 

Přehled materiál ů, které byly z projednávání odloženy:  

Číslo materiálu  Věc 

 

Přehled materiál ů, které byly z projednávání staženy:  

Číslo materiálu  Věc 

 



Přehled písemností p ředložených p římo na jedn ání:  

Aktualizovaný program 

Materiál č. ZMOb/0043/15 – Informativní materiál  

Dotazník  

 
 

 

Materiál č. ZMOb/0038/15 

Schválení programu zasedání 

Starosta městského obvodu seznámil přítomné s aktualizovaným programem. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0033/ZMOb-Mich/1418/4 
 

Materiál č. ZMOb/0039/15 

Určení ov ěřovatel ů zápisu 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: Mgr. Petra Jurošková a Ing. Jan Peterek 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0034/ZMOb-Mich/1418/4 
 

Materiál č. ZMOb/0040/15 

Zpráva ov ěřovatel ů zápisu 

Ověřovatelé zápisu z 3. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Michálkovice ověřili zápis 
bez připomínek. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0035/ZMOb-Mich/1418/4 
 

Materiál č. ZMOb/0041/15 

Zpráva o činnosti orgán ů městského obvodu 

Starosta městského obvodu uvedl a upřesnil jednotlivé body zprávy o činnosti orgánů 
městského obvodu, kde informoval přítomné o práci rady městského obvodu, volnočasových 



a kulturních akcích. Informoval také o zrušení sběrného místa s tím, že budou častěji pro 
občany přistavovány kontejnery na velkoobjemový odpad. 
 
Zdeňka Muchová vznesla dotaz ke zprávě, zda se jedná o bezúplatný vstup na pozemky 
městského obvodu. Starosta městského obvodu sdělil, že ano. 
 
Dále bez připomínek. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0036/ZMOb-Mich/1418/4 
 
 

Materiál č. ZMOb/0034/15 

Žádost o stanovisko k zám ěru prodeje části pozemku p. č. 271/30 v k. ú. Michálkovice 

Starosta městského obvodu seznámil přítomné s materiálem – přemístění trafostanice 
v blízkosti MŠ. 
 
Paní Illichmannová vznesla dotaz, jak se budou k pozemku dostávat, když se pozemek prodá, 
bude bez přístupu. Mělo by se také zřídit věcné břemeno přístupu.  
 
Starosta sdělil, že tuto záležitost řeší statutární město Ostrava a městský obvod Michálkovice 
podává pouze stanovisko, do kterého můžeme návrh vložit. 
 
Paní Illichmannová dále sdělila, že podle jejího názoru je trafostanice moc blízko sousedního 
pozemku a kdyby majitel chtěl na sousedním pozemku něco stavět, nepůjde to z důvodu 
ochranného pásma. 
 
Paní Muchová se dotázala, zda se nelze dotázat obyvatel v okolí, zda se záměrem souhlasí. 
Chce se vyhnout tomu, aby si následně lidé při dalších zasedáních ZMOb stěžovali. 
 
Ing. Dašek vznesl dotaz, jaký typ trafostanice to bude? Pokud by byla neolejová, bude v okolí 
hluk a děti v MŠ si ani nemohou hrát. 
 
Paní Illichmannová sdělila, že by měla být tichá, bezpečná a v pořádku. 
 
Paní Muchová se dotázala, zda nemůže zůstat tam, kde je. 
 
Starosta vysvětlil, že je to racionálnější řešení a ředitelka MŠ přivítala řešení, že trafostanice 
se přesune mimo zahradu MŠ. 
 
Paní Muchová sdělila, že ředitelka MŠ mohla situaci vysvětlit a ozřejmit. 
 
Starosta sdělil, že tedy uvedeme do dopisu návrh, že je potřeba ošetřit přístup služebnosti. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 10 pro, 0 proti, 1 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0037/ZMOb-Mich/1418/4 



 

Materiál č. ZMOb/0036/15 

Finan ční příspěvek pro TJ Sokol Michálkovice 

Starosta městského obvodu seznámil přítomné s materiálem. 
 
Bez připomínek. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0038/ZMOb-Mich/1418/4 
 

Materiál č. ZMOb/0037/15 

Plnění rozpo čtu 

Starosta městského obvodu seznámil přítomné s materiálem. 
 
Paní Illichmannová vznesla dotaz, zda výdaje na hudební činnost představují koncerty? 
 
Starosta městského obvodu sdělil, že jsou to výdaje na koncerty a činnosti s tím spojené. 
 
Dále bez připomínek. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0039/ZMOb-Mich/1418/4 
 

Materiál č. ZMOb/0043/15 

Informativní materiál 

Starosta městského obvodu uvedl návrhy realizovaných akcí. 
 
MUDr. Piatkovský sdělil, že jeden ze dvou pozemků pod předmětným parkovištěm je ve 
správě městského obvodu a pan Ivanský toto již řešil.  
 
Starosta městského obvodu uvedl, že 9 parkovacích míst je určeno pro občany, zbytek pro 
HZS. Jedná se o komfort pro členy hasičských jednotek a zvýšení počtu parkovacích míst pro 
občany. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel/lo hlasování. 
 
Bylo přijato usnesení č. 0040/ZMOb-Mich/1418/4 
 
 



 

Organiza ční záležitosti 

Starosta městského obvodu ozřejmil, že již v úvodu se zmínil o možnosti roznosu materiálů 
pro další zasedání zastupitelstva městského obvodu prostřednictvím dálkového přístupu, 
k čemuž se vztahují dotazníky, které obdržel každý člen zastupitelstva na stůl. 

Dotazy, p řipomínky a podn ěty členů zastupitelstva m ěstského obvodu 

Diskuse – R ůzné 

Starosta městského obvodu vyzval přítomné, aby sdělili své dotazy, připomínky či podněty. 

Ing. Dašek se z podnětu Ing. Ostárka dotázal na situaci kolem umístění oplocení stavebníkem 
p. Petrákem na ul. Charvátova, a to velice blízko pozemní komunikace. Ing. Ostárek dále 
sdělil, že dle jeho názoru přístup úřadu není korektní a úřad s ním dostatečně nekomunikoval. 
Ing. Dašek se dostavil na místo samé a sdělil, že je až zarážející, co si stavebník dovolil. 

Starosta městského obvodu vyzval Ing. Daška, aby zde ponechal materiály k této záležitosti 
k dalšímu posouzení. Sdělil dále, že byl taktéž přítomen na místě samém a usoudil, že ostatní 
ploty v této lokalitě jsou obdobně umístěné. Následně předal slovo tajemníkovi ÚMOb, neboť 
se touto záležitostí zabýval z hlediska správního. 

V návaznosti na to reagoval tajemník úřadu městského obvodu, když informoval, že na 
základě písemného podání ze dne 12. 2. 2015 učiněného „za rodinu Müllerovu, U Vody 5, 
Ostrava-Michálkovice, rodinu Urbánkovu, Rajská 44, Ostrava-Michálkovice, a rodinu 
Ostárkovu, U Vody 7, Ostrava-Michálkovice“, osobně ověřil situaci na místě samém a v 
kontextu se spisovou dokumentací zjistil, že ze strany zdejšího stavebního úřadu neshledal 
nečinnost. Umístění plotových sloupků není v rozporu s platným stavebním zákonem ani 
prováděcími právními předpisy, nebyly porušeny hranice pozemků. V tomto smyslu bylo 
tajemníkem na podání reagováno písemnou odpovědí ze dne 6. 3. 2015. 

Ing. Dašek poznamenal, že zřejmě stěžovatel nebyl spíš spokojen s výsledkem jednání, který 
nebyl takový, jaký očekával. 

Tajemník ÚMOb sdělil, že komunikace byla. Ze strany stavebního úřadu nedošlo 
k nečinnosti, stavebník nic neporušil – drobné odchylky u staveb jsou normální a stavebník 
neporušil hranice pozemku, naopak naše komunikace se nachází částečně na jeho pozemku. 

Ing. Dašek upřesnil, že je toto obecná komunikace a práva obsluhy jsou nadřazena právům 
vlastnickým. S podobným případem se setkal v předchozích volebních obdobích na ul. 
Liškova.  

Tajemník ÚMOb sdělil, že to není v rozporu se stavebním zákonem, s předpisy města ani 
s jinými právními předpisy. Stavbu nelze posunout, pouze pokud by porušil stavební povolení 
– nelze toto direktivně přikázat. Zimní údržba tímto úsekem zcela jistě projede. Tajemník 
ÚMOb dále sdělil, že kontroloval e-mailovou komunikaci a není pravdou, že Ing. Miklasová 
s Ing. Ostárkem nekomunikovala. 

Starosta městského obvodu poznamenal, že situace vypadá hrozně, ale projet se to dá. 



Paní Muchová sdělila, že dostala dotaz, jak to vypadá s pohledávkou městského obvodu po 
bývalé tajemnici. 

Starosta městského obvodu odpověděl, že je to na exekutorce. 

Paní Muchová se dále dotázala, zda je paní Fürstová vlastníkem nějakých nemovitostí. 

Tajemník ÚMOb sdělil, že městský obvod případ předal exekutorce, která sdělila, že to 
momentálně bude vypadat tak, že se nic neděje, ale exekutorský úřad dělá všechny potřebné 
úkony o kterých nás průběžně informuje (účty, zástavy, zápisy, katastr nemovitostí). 

Paní Muchová poznamenala, že z vlastní zkušenosti ví, že průběh exekuce spojený s prodejem 
pozemků trvá velmi dlouho. 

 

Paní Illichmannová se dotázala, co se bude dít s rourami pro novou kanalizaci nacházejícími 
se v parku? Zda je k tomu nějaký projekt. Dotaz je v souvislosti s velkoobjemovým 
kontejnerem, který má být přistaven na tomto místě. 

Starosta vysvětlil, že se jedná o projekt kanalizace, o kterém měl informovat investor, čili 
statutární město Ostrava – Magistrát města Ostravy. 

Tajemník ÚMOb sdělil, že na stavebním úřadu jsou k dispozici podklady. 

Ing. Dašek se dotázal, zda jsou tam roury oprávněně. 

Tajemník ÚMOb odpověděl, že je vše zatím ve stavu příprav.  

Ing. Dašek sdělil, že byl na MMO a tam jej zaměstnanci informovali, že se začne, až bude 
vhodné počasí. 

Paní Illichmannová se dotázala, zda tento projekt provádí statutární město Ostrava a zda jej 
bude i hlídat. Zda se máme tedy dotázat přímo na MMO. 

Starosta městského obvodu sdělil, že by nám měla být poskytnuta informace také a přislíbil 
komunikaci s MMO v této záležitosti. 

K dotazu zastupitele Ing. Rudolfa Daška bylo sděleno tajemníkem úřadu, že stavba 
„Odkanalizování ul. Šmilovského, Sládečkova, Petřvaldská – oblast Slezská Ostrava, 
Michálkovice“ je investiční akcí města Ostravy a nikoli městského obvodu Michálkovice. 
Stavbu povoloval Magistrát města Ostravy, odbor ochrany životního prostředí, a tedy veškerá 
dokumentace se nachází právě tam. 

Ing. Dašek sdělil, že když se projekt připravoval, všichni byli oslovení k připojení (v projektu 
byly naznačeny přípojky). Dotázal se, zda si občané budou sami zařizovat a platit připojení ke 
kanalizaci, protože zatím nikdo občany neoslovil. 

 



Paní Illichmannová vznesla dotaz k původnímu podnětu, zda bude řidič vědět, že 
velkoobjemový kontejner má postavit o kousek dál a nebo vůbec kontejner nepřistaví? 

Starosta městské obvodu přislíbil, že se to domluví. 

Ing. Kollárová informovala, že se to zajistí. Hned ráno se všechny problémy řeší přímo 
s řidičem. 

 

Závěr 

Starosta městského obvodu zasedání zastupitelstva v 18,00 hod. ukončil a připomněl, že příští 
zasedání se bude konat dne 3.6.2015. 

 

Usnesení z 4. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0033/ZMOb-
Mich/1418/4 do č. usnesení 0040/ZMOb-Mich/1418/4 a výsledky hlasování jsou nedílnou 
součástí tohoto zápisu. 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Mgr. Petra Jurošková  ……………………………………….. 

 

Ing. Jan Peterek ……………………………………….. 

               
 

 
  

 

zapisovatel/ka 

V Ostravě dne: 

 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.  

předsedající 

V Ostravě dne: 
 


